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írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Honvédelm i
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Milyen fejlesztések várhatóak a honvédség területén 2014-ig? ”

címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Honvédség, mint intézmény a nemzeti öntudat és önbecsülés legmagasabb szint ű
megtestesítője, fejlesztése már a kormányváltás óta terítéken van .
Eddig szó volt a katonai képességek b ővítésérő l és fokozásáról . Azonban a minisztérium nem
tett azóta sem olyan érdemi lépéseket, amelyek az ország területi épségének és integritásána k
biztosítását megfelelő módon szolgálná .
Nem szabad elfelejteni azt sem, hogy Magyarországnak eleget kell tennie a NATO-beli
kötelezettségeinek a hader ő fejlesztésére vonatkozóan .
Milyen fejlesztéseket irányzott elő a minisztérium a honvédséggel kapcsolatban 2014-ig ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2011 . május 16 .

Tisztelettel :

émeth Zsolt
Jobbik
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